
 
REPUBLIKA HRVATSKA 
VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA PETRIJANEC 
OPĆINSKO VIJEĆE 
KLASA: 024-01/23-01/2 
URBROJ: 2186-6-01/1-23-23 
Petrijanec, 21. prosinca 2023. 
 
Temeljem članka 36. Statuta Općine Petrijanec (»Službeni vjesnik Varaždinske županije«, 

broj 31/21) sazvana je 27. sjednica Općinskog vijeća za dan 21. prosinca 2023. godine u 

Velikoj dvorani Društvenog doma u Petrijancu, Trg svetog Petra 8, s početkom u 19:00 sati 

te je izrađen sljedeći 

 

ZAPISNIK 
sa 27. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec 

 

Nazočni vijećnici: 1. Martin Evačić, predsjednik Općinskog vijeća, 2. Zvonko Bedenik, 

potpredsjednik Općinskog vijeća, 3. Matija Košić, potpredsjednik Općinskog vijeća, 4. Ines 

Krobot, 5. Marijan Ljubić, 6. Miroslav Koprek, 7. Rudolf Potočnjak, 8. Gordana Vidović, 9. 

Zdravko Mikulek 

 

Sjednici opravdano nisu nazočni: Diana Kovačić, Goran Kišić, Ines Kurečić 

 

Sjednici neopravdano nisu nazočni: Josip Božić 

 

Sjednici su nazočni: Željko Posavec, općinski načelnik, Ankica Košić, pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela 

 
 UTVRĐIVANJE KVORUMA I IMENOVANJE ZAPISNIČARA 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Martin Evačić utvrđuje kvorum i konstatira da je prisutno 9 

vijećnika od ukupno 13 vijećnika te utvrđuje kako je za pravovaljano donošenje odluka 

potrebna natpolovična većina (7 članova).  

Zapisnik piše  Ankica Košić, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Martin Evačić prelazi na USVAJANJE DNEVNOG REDA. 

 

Uz poziv na 27. sjednicu Općinskog vijeća vijećnici su dobili sljedeći  

PRIJEDLOG DNEVNOG REDA 

1. Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice Općinskog vijeća od 1. prosinca 2023. godine 

2. 2. izmjene i dopune Proračuna Općine Petrijanec za 2023. godinu 

3. II. izmjene i dopune Razvojnih programa Općine Petrijanec za 2023. godinu i 

projekcije razvojnih programa Općine Petrijanec za 2024. i 2025. godinu 



4. II. izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine 

Petrijanec za 2023. godinu 

5. II. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Petrijanec za 2023. godinu 

6. II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Petrijanec za 2023. godinu 

7. Odluka o nerazvrstanim cestama na području Općine Petrijanec 

8. Pravilnik o provedbi postupaka jednostavne nabave 

9. Godišnji plan davanja koncesija za 2024. godinu 

10. Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Petrijanec 

11. Pitanja i prijedlozi vijećnika 

12. Razno 

 
Martin Evačić, predsjednik Općinskog vijeća daje dnevni red na usvajanje.  

Sa 9 glasova „ZA“ prihvaća se prijedlog dnevnog reda.  

 

Točka 1. 

Usvajanje zapisnika sa 26. sjednice Općinskog vijeća od 1. prosinca 2023. godine 

 

Martin Evačić pita da li ima netko kakvih primjedbi ili dopuna na zapisnik sa 26. sjednice te 

otvara raspravu.  

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 9 

glasova „ZA“ donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Prihvaća se zapisnik sa 26. sjednice Općinskog vijeća Općine Petrijanec od 1. 

prosinca 2023. godine. 

 

Točka 2. 

2. izmjene i dopune Proračuna Općine Petrijanec za 2023. godinu 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako su 2. izmjene i dopune proračuna zapravo 

poravnanje prihoda i rashoda, odnosno planiranih investicija koje smo imali za 2023. godinu. 

Neki dio kapitalnih ulaganja smo morali povećati, neki dio smo izbacili van. Radi se o 

projektima koje još planiramo završiti a to su dio I. faze Stare škole energetske obnove, 

modernizaciju nerazvrstanih cesta smo danas završili, asfaltirali smo tri ceste, Radnička, 

Butina i Dravska ulica, tvrtka COLAS je to odradila i očekujemo okončanu situaciju. Radili 

smo na popravljanju i održavanju nerazvrstanih cesta, dva ugovora, jedan s PZC-om, drugi 

sa COLAS-om u vrijednosti 66.000,00 eura. Rade se dva projekta Fonda za zaštitu okoliša, 

dakle digitalizacija i transparentnost javne uprave. Radi se o HR-city aplikaciji Petrijanec koja 

je dostupna za IOS i Android uređaje, ona će se još dorađivati u narednom periodu. To bi 

bilo s rashodovne strane. 

S prihodovne strane bilježimo opet minus, zbog vraćanja poreza za mlade, to je negdje oko 

200.000,00 eura. Veseli nas stavka 6.3. pomoći iz inozemstva. Prekjučer je potpisano za 



novih 20.000,00 eura za Staru školu sa Ministarstvom regionalnoga razvoja i fondova 

Europske unije. 

Program javnih potreba, unutra je dvije trećine udruga, sport i kultura su zatražili povećanje 

te su napravljeni aneksi ugovora i povećana su sredstva. Za predškolski odgoj i vrtić imamo 

vrlo veliko izdvajanje i to smo morali povećati na 326.000,00 eura. Gotovo četvrtinu 

proračuna izdvajamo za predškolski odgoj, kad uračunate stipendije, polovica proračuna na 

to sve odlazi. Imamo poravnanje za kapitalnu donaciju vjerskim zajednicama što smo uložili 

u kapelu u Novoj Vesi Petrijanečkoj. U vatrogasne djelatnosti uloženo je 56.000,00 eura. 

Program građenja komunalne infrastrukture, to su većinom ceste kod nas u 2023. godini, 

gradnja novih nerazvrstanih cesta, za održavanje novih nerazvrstanih cesta, kapitalna pomoć 

ŽUC-u za Dravsku ulicu u Družbincu, za nogostup, sređivanje biciklističke staze i dio za 

sređivanje ulice od Zelendvorske prema Novoj Vesi Petrijanečkoj. Imamo javne zelene 

površine, komunalna tvrtka Priroda d.o.o. koja održava javne zelene površine.  

Troškovi za javnu rasvjetu su bili vrlo mali za 2023. godinu jer imamo dvije trećine LED 

rasvjete. U program građenja spada i javna odvodnja oborinskih voda i dio aglomeracije. 

Program građenja je težak preko milijun eura. 

Održavanje komunalne infrastrukture su održavanje i sanacija poljskih puteva, nerazvrstanih 

cesta. U svako naselje je ravnomjerno uloženo. Program je težak 590.000,00 eura. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Zvonko Bedenik pita: „Tehnička stvar proračuna, obično se državna riznica zatvara 20., 21., 

ne?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Ne znam točno, s 20.-im je znalo biti gotovo ali mi smo 

tek 19.-og potpisali aneks ugovora za Staru školu i treba doći još 20.000,00 eura, tako da to 

vjerojatno idući tjedan bude, sve se produljilo. Neke stvari idu puno sporije ove godine. 

 

Nakon rasprave, predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 9 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo 2. izmjene i dopune 

Proračuna Općine Petrijanec za 2023. godinu. 

 

Točka 3. 

II. izmjene i dopune Razvojnih programa Općine Petrijanec za 2023. godinu i projekcije 

razvojnih programa Općine Petrijanec za 2024. i 2025. godinu 

 

Martin Evačić navodi kako je načelnik Željko Posavec sve detaljno objasnio kod 2. izmjena i 

dopuna Proračuna Općine Petrijanec za 2023. godinu te ukoliko nema pitanja i rasprave 

predlaže glasovanje. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 9 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

 

 



ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo II. izmjene i dopune 

Razvojnih programa Općine Petrijanec za 2023. godinu i projekcije razvojnih programa 

Općine Petrijanec za 2024. i 2025. godinu. 

 

Točka 4. 

II. izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine 

Petrijanec za 2023. godinu 

 

Martin Evačić navodi kako je načelnik Željko Posavec sve detaljno objasnio kod 2. izmjena i 

dopuna Proračuna Općine Petrijanec za 2023. godinu te ukoliko nema pitanja i rasprave 

predlaže glasovanje. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 9 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo II. izmjene i dopune 

Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine Petrijanec za 2023. 

godinu. 

 

Točka 5. 

II. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Petrijanec za 2023. godinu 

 

Martin Evačić navodi kako je načelnik Željko Posavec sve detaljno objasnio kod 2. izmjena i 

dopuna Proračuna Općine Petrijanec za 2023. godinu te ukoliko nema pitanja i rasprave 

predlaže glasovanje. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 9 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo II. izmjene i dopune 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Petrijanec za 2023. 

godinu. 

 

Točka 6. 

II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Petrijanec za 2023. godinu 

 

Martin Evačić navodi kako je načelnik Željko Posavec sve detaljno objasnio kod 2. izmjena i 

dopuna Proračuna Općine Petrijanec za 2023. godinu te ukoliko nema pitanja i rasprave 

predlaže glasovanje. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 



Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 9 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo II. izmjene i dopune 

Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Petrijanec za 

2023. godinu. 

 

Točka 7. 

Odluka o nerazvrstanim cestama na području Općine Petrijanec 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Kako je prijedlog Odluke pred Vama, prilog ima popis 

nerazvrstanih cesta. 2016. godine stara Odluka imala je svega 18 cesta upisanih unutra. 

Ovdje ih sada ima preko 146, bitno nam je zbog sređivanja imovinsko-pravnih odnosa, neke 

od tih cesta glase na plemićko dobro Zelendvor, Narodni odbor Vinica, Upravni odbor 

Petrijanec. Temeljem te Odluke moći ćemo ih upisati i formalno pravno jer imamo ogroman 

problem sa imovinsko-pravnim odnosima. Gotovo jednu trećinu tih cesta smo uspjeli 

imovinsko-pravno riješiti. Za neke od njih se zahvaljujem Varkomu koji je prilikom dizanja 

građevinske dozvole, uspješno riješio neke imovinsko-pravne odnose sa svojim geodetom, a 

neke smo mi rješavali korak po korak i davali im ove oznake ceste i katastarsku česticu. Tu 

imate NC-1 i NC-2, NC-1 je nerazvrstana cesta prve kategorije, NC-2 je nerazvrstana cesta 

druge kategorije. Postoje ceste treće i četvrte kategorije koje bi trebalo riješiti. Kad se donese 

Odluka prvi korak je da se sve prenese na Općinu Petrijanec i da ih možemo voditi formalno 

knjižno i nakon toga da se naprave geodetski elaborati da se te ceste prošire. Bitna nam je 

ova Odluka zbog prijavljivanja nerazvrstanih cesta na natječaje Fonda. Sad će se otvoriti 

intervencije Agencije za plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju. Odluka je 

usklađena sa Zakonom o cestama. Odluku je trebalo dobro napraviti da se zaštiti komunalno 

redarstvo da može po tome postupati. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Zdravko Mikulek pita: „Kad riješimo sve to, a bumo trebali granice cesta mijenjati jer to je 

živa koma?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Mislite širinu ceste?“ 

 

Zdravko Mikulek odgovara: „I širinu ceste i gdje god je fulano, da li dirati ili ostaviti postojeće 

stanje?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Dok malčiramo pazi se kolika je širina te ceste. Danas 

si svi uzmu puteve minimalno. Neki putevi su riješeni. Za Dravsku ulicu je bio poziv da se 

dva traktora ne mogu mimoići, to je problem jer su neki traktori preširoki.“ 

 

Rudolf Potočnjak navodi: „Poljski putevi moraju biti šest metri u gabaritima.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Jednu trećinu puteva smo uspjeli riješiti i iskolčiti.“ 

 



Zvonko Bedenik navodi: „Što se tiče poljskih puteva toliko se u drugom mandatu trebalo 

napraviti, to iskolčiti, uzeti buldožder i izrezati lijevu i desnu stranu i ljudima dati do znanja da 

to ne mogu više tak delati. S „kalašice“ se ne može prejti jer veliki gazde sve izoraju, ako se 

može što napraviti, bilo bi dobro.“ 

 

Martin Evačić navodi: „Kroz komunalnu odluku povećati sankcije te brinuti više o imovini.“ 

 

Nakon rasprave, predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 9 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o nerazvrstanim 

cestama na području Općine Petrijanec. 

 

Točka 8. 

Pravilnik o provedbi postupaka jednostavne nabave 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi kako se Pravilnik mijenja iz razloga jer treba staviti kune u 

eure. Pravilnik se donosi za jednostavnu nabavu roba, radova i usluga koje nabavljamo. Ako 

ste pratili naše internetske stranice vidjeli ste koliko puta smo izmijenili plan nabave, mijenjali 

smo ga često jer sva roba, radovi i usluge iznad 2.650,00 eura moraju biti u planu nabave 

prije nego što se naručuje. Jedna smo od rijetkih općina koji smo osim slanja na tri 

gospodarska subjekta, objavljivali i na webu. Govorim o nabavi roba, radova i usluga do 

66.360,00 eura. Iznad toga nabavlja se preko Narodnih novina odnosno Elektroničkog 

oglasnika javne nabave. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 9 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Pravilnik o provedbi 

postupaka jednostavne nabave. 

 

Točka 9. 

Godišnji plan davanja koncesija za 2024. godinu 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Kako je 2017. godine bio DIM-SAN, kad sam došao na 

mandat, nije bila provedena koncesija. Nakon toga smo imali koncesiju sa Dimnjačarstvom 

VALJAK d.o.o. na pet godina. Koncesija ističe 31.10.2024. te je potrebno donijeti novi plan 

davanja koncesija za dimnjačarske djelatnosti kako bi mogli na vrijeme pokrenuti postupak 

davanja koncesija. 

 

Martin Evačić otvara raspravu. 

 



Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 9 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Godišnji plan davanja 

koncesija za 2024. godinu. 

 

 

Točka 10. 

Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Petrijanec 

 

Martin Evačić daje riječ načelniku Željku Posavcu. 

 

Načelnik Željko Posavec navodi: „Koeficijente povećavamo sukladno Zakonu, dakle, niža 

stručna sprema i niži klasifikacijski rang ne može imati veći koeficijent od više i visoke 

stručne spreme i višeg klasifikacijskog ranga. Povećavamo koeficijent, evo, Pročelnici i 

Stručnom suradniku za računovodstvo i financije. Iz razloga jer do sada nismo plaćali 

prekovremene sate. Pročelnica ovdje piše zapisnik praktički besplatno. To su te dvije osobe 

koje rade najviše, pogotovo u vrijeme blagdana, pogotovo oko proračuna i svega ostaloga. 

Smatram da treba uskladiti koeficijente sa nekakvim prosjekom plaće i predlažem 

koeficijente koje ste dobili u privitku. 

 

Martin Evačić navodi kako smatra Odluku ispravnom, te otvara raspravu. 

 

Rasprave nije bilo, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na glasovanje. Sa danih 9 

glasova „ZA“  donosi se sljedeći: 

ZAKLJUČAK 

Općinsko vijeće Općine Petrijanec jednoglasno je prihvatilo Odluku o koeficijentima 

za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine 

Petrijanec. 

 

 

Točka 11. 

Pitanja i prijedlozi 

 

Zdravko Mikulek navodi: „Izašao sam iz stranke i dajem načelniku kuvertu gdje piše da 

prelazim u SDP.“ 

 

Martin Evačić navodi: „Primili smo na znanje.“ 

 

Matija Košić pita: „Dal se to tiče svih namještenika odnosno dal se i vježbenici podigla plaća 

odnosno koeficijent?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Vježbenici? Ne bude se podigla do daljnjega, 

vježbenica nije osam mjeseci niti položila certifikat za javnu nabavu, tako da, tu bi mogli 

pričati malo duže, ali smatram da nema potrebe vježbenici podizati koeficijent.“ 

 

Matija Košić pita: „Dal ima prostora eventualno grobarima se zdići plaća?“ 



Načelnik Željko Posavec odgovara: „Grobarima se digla plaća na tu razinu kakvu ja nisam 

imao u školi kad sam počeo raditi.“ 

 

Matija Košić navodi: „Vi sami znate da ponuda i potražnja zdiže cijene.“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Ponuda i potražnja plaća grobara u Markomu je 

1.150,00 eura, Markom nema grobara. Nepopularno je zanimanje, problem nastaje kad ljudi 

odu u mirovinu. 

 

Matija Košić pita: „Dal je bolje s te strane dići plaće ili nabaviti nekoga tko će te usluge 

obavljati?“ 

 

Načelnik Željko Posavec odgovara: „Lukom nema grobara, Markom nema grobara, Čistoća 

više neće prihvaćati poslove jer logistički ne može pohvatati. Ljudi to više ne žele raditi, ako 

je kiša, zemlja se uruši, to je veliki problem.“ 

 

 

Točka 12. 

Razno 

 

Pod točkom Razno nije bilo pitanja. 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Martin Evačić zaključuje rad 27. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Petrijanec u 19.42 sati. 

 

 

Zapisnik se usvaja na ____sjednici Općinskog vijeća Općine Petrijanec ______________. 

 

 

Zapisničarka:         Predsjednik Općinskog vijeća 

Ankica Košić                         mr. sc. Martin Evačić, v. r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



PRILOG: 

1. Zapisnik sa 26. sjednice Općinskog vijeća od 1. prosinca 2023. godine 

2. 2. izmjene i dopune Proračuna Općine Petrijanec za 2023. godinu 

3. II. izmjene i dopune Razvojnih programa Općine Petrijanec za 2023. godinu i projekcije 

razvojnih programa Općine Petrijanec za 2024. i 2025. godinu 

4. II. izmjene i dopune Programa javnih potreba u društvenim djelatnostima Općine 

Petrijanec za 2023. godinu 

5. II. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 

Petrijanec za 2023. godinu 

6. II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine 

Petrijanec za 2023. godinu 

7. Odluka o nerazvrstanim cestama na području Općine Petrijanec 

8. Pravilnik o provedbi postupaka jednostavne nabave 

9. Godišnji plan davanja koncesija za 2024. godinu 

10. Odluka o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika u Jedinstvenom 

upravnom odjelu Općine Petrijanec 

 


